



Emne	Kredsbestyrelsesmøde
Formål med mødet	Primære formål: At få Formanden klædt på til efterfølgende HB-møde med relevante bemærkninger fra medlemmer og bestyrelsen. Herunder en åben dialog omkring eventuelle problemstillinger fra medlemmer/huse i Kredsens område. Sekundære formål: Orientering fra diverse møder.
Dato	Onsdag, den 18. januar 2017
Sted	Skattecenter Svendborg
Tilstede	Anita B Illum, Kim Jensen, Allan Christensen, Tine Todsén, Hans Holmer, Steen Lauridsen, Susanne Riis Nielsen, Birgit Elnegaard, Torben Elian, Stine Palmelund og Peter Jørgensen
Afbud fra	Peter Hansen, Bjarne Andersen, Winnie W Andersen, Jacob Bork Klitgaard og Eva Sandager Hansen
Referent	Peter D Jørgensen
Ordstyrer	Hans Holmer
Dagsorden (punkterne er prioriteret)	Referat
1) Velkomst – (O)	Anita bød velkommen, en særlig velkomst til Birgit Elnegaard og gennemgik dagsordenen. Der blev godkendt.
2) Sagskatalog	Jfr. pkt. 3 i sags kataloget er der møde med Jørn, Marianne og Ole den 15.12.2016. Jf. dagsordenens punkt 3.
3) Debat om ny struktur i DTS	Anita og Allan har haft møde med Ole Pedersen omkring ny Struktur i DTS. Mange ting blev vendt på mødet og spørgsmålet omkring ny Struktur er nu sat på dagsordenen til HB mødet.

Kredsbestyrelsen havde en generel snak omkring struktur og også en generel drøftelse af sekretariatet.

4) Orientering fra
valghederne, koordinerende
TR, kompetence og
Arbejds miljø (O - D)

Svendborg

1. Generalforsamling 21.02.2017
2. Medlemsmøde 1.02.2017 PULS og 1:1 samtaler

Odense

1. Har haft medlemsmøde 11.01.2017 med Jørn og Marianne god deltagelse.
2. En del syge nogle med stress, sidstnævnte er både DTS og HK.

Middelfart

1. Generalforsamling 2.03.2017.
2. Problemer omkring lokalisering, der er ingen involvering. Anita har skrevet til Lene Ross.
3. Har haft medlemsmøde tirsdag den 13.12.2016 Marianne deltog. Michael Svendsen deltog hvor han gav et indblik i den forandringsparate arbejdsplads – det kan varmt anbefales.
4. Personalemøde i Billund hvor Preben Buchholtz deltog.

Ribe

1. Mange interne og eksterne opslag- bl.a. i Udland. Der er ansat 4 internt. Internt opslag til Indsats mellemstore virksomheder
2. Medlemsmøde 8.02.2017 vedr. PULS og 1:1 samtaler.
3. Lokalisering – der er udfærdiget et ombygningsprogram – status på dette kendes ikke.

Haderslev

1. PULS og 1:1 samtaler 30.01.2017.

Spillemyndigheden

1. Flyttet i nye lokaler, Englandsgade 25, 6. sal.
2. Medlemsmøde den 20.03.2017 med Marianne S Nielsen og Anette Albrechtsen, blandt andet omkring månedsnorm
3. Ole Pedersen vil skrive om de nye lokaler.
4. De skal i gang med MUS samtaler.

Afdelinger

Udland Kim Jensen

Stillingsopslag, 4 i Odense 3 i Århus og Ribe.

Status på udflytning fra Høje Taastrup, der resterer 67 stillinger.

Sættemøde 25.01.2017.

Kundeservice Allan Christensen

1. sættemøde mandag den 23.01.2017.
2. Varsling af medarbejdere der skal flytte fra Ålborg til Hjørring.
3. Der er udbudt overarbejde i stedet for ansættelse af vikarer i KC.
4. Fra sidste dialogmøde – Udflytninger: Billedet i forhold til for et år siden, der dengang blev manet til ro, ikke længere er gældende.
- 5-7 medarbejdere udland skal varsles og jf. ovenstående mange i Motor
5. Udbudt overarbejde – men ikke arbejde mellem jul og nytår.
6. Vi prøver at sætte fokus på kompetencer – Winnie W Andersen er tovholder.

Told Stine Palmelund

Told har afholdt et foreløbigt sættemøde, hvor forskellige udfordringer i forhold til tillæg 2017 er drøftet. Mødet er afholdt inden de økonomiske rammer er udmeldt, hvorfor der skal følges op med et lynmøde, inden spillereglerne for tillæg 2017 i told er på plads.

Person og Datakontrol Tine Todsén

1. Dialogmøde i december. TR tid i I- plan. PDK skal have nyt navn.
2. Kontrolplan 2017 er kommet ud.
3. 8 stillinger slået op 4 i Hjørring og 4 i Tønder.

Inddrivelse Susanne Riis

Alle ledere er indkaldt til Middelfart for at få meddelelse om at Kirsten Otbo stopper.

Kompetence Peter D Jørgensen

Møde i DTS kompetenceudvalg hvor PULS og 1:1 samtaler blev drøftet. Koncept for undervisning af medlemmer gennemgået.

Arbejds miljø Kim Jensen

Udkast til folder foreligger PFA er sponsor. Folder diskuteret indhold og hvorvidt den skal udgives.

- | | |
|--|--|
| 5) HB-dagsorden (D-B) | Ny struktur – Implementeringsudvalg – er der tanker om at udskille Kundeservice i en selvstændig styrelse?
Tillæg 2017 drøftet. |
| 6) Orientering fra Formand/
Næstformand | Ingen bemærkninger |
| 7) Eventuelt | Næste møde i Haderslev 23.02.2017, Kl. 09.30 |
| Referent | Peter D Jørgensen |

